
Augustenborg Skole 

Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat 

 

Dato: 26. november 2024 kl. 16.30-18.30 

Deltagere:  Bestyrelsen 

Fraværende: 

 

Dagsordenspunkter Referat 

16.30-16.50 
Orientering v.  
- Elever 

o Fælles elevråd 
o Rundtur i klasserne 

- Personale 
-  
- Formand og næstformand, bl.a. fra FRO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Ledelsen, bl.a. om  
o Regnskab og budget 
o Personalesituation/rekruttering 
o Belysning på P-pladsen 
o Nye udearealer 
 

  

 

-  
-  
-  
- Fravær af elever. Punktet udgår 
- Skolen har fået ny AMR.  
- Skolen har haft besøg af A-teamet, der kom med 

en analyse af arbejdsmiljøundersøgelserne.  
 
Arbejdes videre med det strategiske arbejdsmiljø 
 
- Skolen har afholdt den sidste ”obligatoriske 

projektopgave”.  I fremtiden er frihedsgraden 
større og det skal drøftes 

 
 
 
- Bestyrelsen vil forsøge at søge fonde i forhold til 

de nye udearealer. 
 
-  
FROH-møde 
- Digital sundhed. Kommunen vil gerne være 

behjælpelig, hvis der skulle opstå noget i forhold 
til skolernes Facebooksiderne.  

- I forhold til mobilpolitik ønskes der en fælles 
udmelding fra kommunen. 

-  
 

-  
 

-  
- Status på regnskab: Pt. er status, at regnskabet for 

2024 lander et sted mellem at være i balance og 
op til et samlet merforbrug á ca. 300.000 kr. (Det 
vil betyde, at der er afdraget mellem 1 mio. kr - 
700.000 kr. af det samlede merforbrug. (Aftalen 
var at min. 500.000 kr. skulle afdrages). Vi har i 
høj grad sparet. Både på løn – og på udgifter til fx 
lejrskole samt at udgifterne til digitale læremidler 
er fx 90.000 kr. lavere en ventet. 
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Tildelingen for 2025 er meldt ud. Sammenlignet 
med 2024, vil der være mere luft i skolens 
økonomi. Det skyldes bl.a. at der er ressourcer til 
at dække det reelle antal klasser (med lav 
klassekvotient) og grundet sammenhæng mellem 
inklusionsgrad og tildelte ressourcer.  
Budgetlægning for 2025 afventer at vi kender den 
specifikke prisfremskrivning på lønnen.  
Mere herom på mødet til januar. 

- Der er ansat en lærer til overbygningen. Hun 
starter d. 1.1.2025.  
Den anden stilling er genopslået – og opgaven 
varetages indtil da af interne.  

- Belysning på P-pladsen forventes fortsat 
påbegyndt inden årsskiftet 

- Processen omkring nye udearealer er i gang – men 
forsinket, da der er ventetid ift. ingeniørarbejdet 
og prisudbuddet. Næste møde i styregruppen er 
d. 20. januar.  

- Gudrun sygemeldt fra 27. november og 
forventelig 2 uger frem. Lena varetager 
ledelsesopgaven 
  

16.50-17.00 
Drøftelse af Køleskabe i klasserne    
Fra forældremøde – v. Torben 
 

- Køleskabe må ikke placeres nogen steder på 
flugtveje. 

- Køleskabe skal være lavenergi 
- Skolens personale har ikke opsyn og varetager 

ikke rengøring af køleskabe 
- Personalet tilkendegiver at de ser en udfordring i 

forhold til forbytninger af madpakker. 

17.00-17.15 
Kost – og hygge i Hallen v. eleverne 
- Elevrådet har været i dialog med Lene fra 

Hallen om hvordan sortimentet i cafeteriaet 
kan være mere attraktivt. De unge kunne 
tænke sig lidt udvidelse af menu’en, fx lidt 
ekstra lækkert/snold el.ling. om fredagen. 
 

Kan bestyrelsen bakke op om at dette afprøves? 

- Bestyrelsen er enige om, at det kan prøves af med 
pommes fritter og lignende om fredagen i hallen. 
Dog ikke slik og andet ”snold” 

17.15-17.25 
Udearealer og andre forskønnelser 
 
- Forhallen, males og nyt gulv 

Der er kommet nyt gulv.  
Male-og-spise-pizza-bestyrelsesmøde i 
januar – var det måske en idé? 

 

 
 
Næste møde D. 21 januar 
 
Valgmøde afholdes   
Valbestyrelsen består af Gudrun, Claus og Jesper 
Bestyrelsesmødet stopper kl. 18.00 og efterfølgende 
males der og spiser pizza. 

17.25-17.30 
Suppleringsvalg  

Info vedr. Suppleringsvalg:   
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- En af forældrerepræsentanterne har 
orienteret om, at han ønsker at udtræde af 
bestyrelsen.  
Der er ikke nogle suppleanter pt og der skal 
derfor holdes suppleringsvalg.  
GHW redegør for procedure.  
Drøftelse af hvordan det bedst gribes an. 

 
D. 21 januar afholdes valgmøde. Dette skal der 
inviteres til.  
Valbestyrelsen består af Gudrun og 
 
”I bekendtgørelsen for valg af forældrerepræsentanter 
i skolebestyrelsen fremgår følgende: 
 
§ 10. Hvis et medlem udtræder af skolebestyrelsen 
eller dør, indtræder en stedfortræder for resten af 
valgperioden. 
Stk. 2. Er der ved ledighed ingen stedfortrædere for 
skolebestyrelsens forældrerepræsentanter, holdes der 
snarest muligt suppleringsvalg med henblik på 
besættelse af den ledige plads i skolebestyrelsen for 
resten af valgperioden og eventuelt valg af yderligere 
stedfortrædere. Valget sker efter regler fastsat af 
kommunalbestyrelsen eller regionsrådet og godkendt 
af skolebestyrelsen, jf. § 1. 
 
I må derfor afholde et suppleringsvalg, når det er 
muligt. 
 
Der nedsættes en valgbestyrelse (skolens leder + 
mindst to forældrevalgte medlemmer). 
Valgbestyrelsen aftaler en proces og udsender 
orientering. 
 
 
Orientering om valgprocessen skal som minimum 
indeholde informationer om: 
• valgmøde 
• optagelse på valglisten 
• indlevering af kandidatlister/opstilling 
• fredsvalg 
• afholdelse af valg, hvis der ikke er opnået fredsvalg 
• klagefrist 
 
Orienteringsskrivelsen offentliggøres på skolens 
kommunikations-/informationsplatform og på skolens 
hjemmeside.” 
 
 
 

 
Eleverne får fri 

 

17.30-18.00  
Forældreklage – Lukket punkt 
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18.00 
 
- Bestyrelsens juleafslutning 

o En bid mad og tak for i år!       
 
 

 

Kommende punkter: 
- Hvordan vi udbreder vi den gode historie 

om skolen (Nikolai H undersøger mulighed 
for opslag i Brugsen) 

- Gennemgang af skolens hjemmeside – og 
løbende drøftelse af indholdet – herunder 
skolens værdigrundlag 

 
 
 


